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OVERPELT

Klaar en  
duidelijk!
De N-VA wil een duidelijk en 
helder communicatiebeleid in 
Overpelt.

In 2014 heeft de meerderheid 
een bedrag uitgegeven van  
71 300 euro voor de ontwik-
keling van een communicatie-
plan. Daarbij zou de aandacht 
vooral gaan naar de betrokken 
mensen. Dit is écht weggegooid 
geld, want een degelijke  
communicatie werd er absoluut 
niet gevoerd!

Omdat wij – en dat beklemto-
nen we in elke gemeenteraad 
– echt willen meewerken aan 
oplossingen zodat Overpelt 
voor onze inwoners alleen 
maar beter kan worden,  
hebben we de huidige meerder-
heid (CD&V, sp.a/Groen)  een 
communicatieplanning  
aangeboden, geheel kosteloos. 

Op die manier hopen we dat 
de beleidsmakers eindelijk 
alle Overpeltenaren op een 
degelijke manier betrekken en 
informeren in verband met hun 
beleid.

V.
U.

: F
ra

nk
 S

ch
ep

en
s,

 B
ee

ks
tr

aa
t 2

4,
 3

90
0 

O
ve

rp
el

t

www.n-va.be/overpelt

De blauwe zon(d)e
De beslissingen die het beleid neemt op vlak van parkeerstrategie, legt de 
slechte communicatie van de bestuursploeg nog maar eens pijnlijk bloot.  
De communicatiestrategie rond deze ‘blauwe zon(d)e’ is een duidelijke 
tekortkoming, die nu al jaren aansleept. 

BEVRAGING EN ZOEKEN NAAR ECHTE OPLOSSINGEN
Via een eenvoudige bevraging via de sociale media over het nieuwe parkeer-
beleid hebben wij erg veel reacties ontvangen, waarvoor onze dank. Jullie 
reacties zullen wij meenemen naar de verkeerscommissie, waar we inhoudelijk 
een sterke boodschap willen brengen en komen tot een degelijke evaluatie, die 
gedragen wordt door de Overpeltenaar.

VISIE PARKEERBELEID
Overpelt is één van de snelst groeiende gemeentes in Limburg op vlak van 
inwonersaantal. Daarom moet het beleid een parkeerbeleid voeren dat hier 
rekening mee houdt. 
In de verkeerscommissie en in de gemeenteraad brengt N-VA Overpelt daarom 
volgende punten naar voren:
*  Het toekennen van een werknemerskaart: parkeren voor langere tijd moet 

worden toegestaan als je werkt binnen de blauwe zone. Want we willen werken 
in eigen streek aanmoedigen.

*  De gemeente moet nieuwe gesprekken opstarten met de directie van het  
ziekenhuis, dat zelf ook moet zorgen voor voldoende parkeerplaatsen voor de 
bezoekers van de patiënten.

ALS JULLIE NOG EEN ONDER-
BOUWDE MENING KWIJT WILLEN 
OVER HET PARKEERBELEID KAN 
DAT NOG ALTIJD. JE MAG DIE 
RECHTSTREEKS BEZORGEN AAN 
ONZE FRACTIELEIDER:  
BART.SCHEPENS@N-VA.BE.
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www.n-va.be/overpeltoverpelt@n-va.be

Een gevaarlijke verkeerssituatie in Overpelt?
Sinds de opening van een aantal winkels heeft de Leopoldlaan te kampen met grote verkeersproblemen. Dit leidt regel-
matig tot gevaarlijke situaties. Vooral de mix van fietsers en auto’s die de parkings op- en afrijden op momenten dat er 
filevorming is, vraagt aandacht van iedereen, zowel de zwakke als de sterke weggebruiker.

Er zijn een aantal metingen uitgevoerd om de verkeersstroom in beeld te brengen. Dat er nood is aan verandering, mag  
duidelijk zijn. Het afrijdend verkeer dat terug de Leopoldlaan op moet, rijdt vaak eerst richting Neerpelt om via de rotonde 
weer richting Overpelt te rijden. Bij navraag blijkt dat het gemeentebestuur zijn toestemming tot de bouw van de winkels gaf 
op voorwaarde dat de Leopoldlaan via de Sellekaertstraat ontlast zou worden. Tot op heden heeft de projectontwikkelaar dit 
deel van het project niet afgemaakt. Een aansluiting op de Sellekaertstraat biedt wellicht een oplossing maar het toegenomen 
verkeer en de last die dat veroorzaakt is niet te voorkomen. Belangrijk is dat de Leopoldlaan ontlast wordt en de gevaarlijke 
verkeerssituaties worden opgelost. Misschien een goede tip voor de huidige meerderheid: ‘bezint eer ge begint!’

BART SCHEPENS
bart.schepens@n-va.be
Fractieleider gemeenteraad
Secretaris N-VA Overpelt

BIANCA MAAS
bianca.maas@n-va.be
Provincieraadslid
Bestuurslid N-VA Overpelt

CORRIE GIELEN
corrie.gielen@n-va.be
Gemeente- en politieraadslid
Bestuurslid N-VA Overpelt

ILSE VERHOEVEN
ilse.verhoeven@n-va.be
Gemeenteraadslid
Bestuurslid N-VA Overpelt

ELLEN HAEX
ellen.haex@n-va.be
OCMW-raadslid
Bestuurslid N-VA Overpelt

Uw N-VA-mandatarissen luisteren naar vragen en opmerkingen!

Nieuws uit de provincie
TOERISME LIMBURG: EEN TROEF!

Bianca Maas is blij dat ze vanuit de raad van bestuur 
van Toerisme Limburg samen met de verschillende 
partners een degelijke uitbouw van toerisme in 
Limburg op poten kan zetten. De overeengekomen 
aanpak kan en zal zorgen voor meer jobs.

Toerisme is voornamelijk een grondgebonden  
bevoegdheid en zal ook vanaf 2017 van de provincie 
blijven. De verdere uitbouw van het toerisme moet 
een blijvende inzet zijn.

KLEINER PROVINCIEBESTUUR, STEVIGER LOKAAL 
BESTUUR

Een efficiënter en kleiner provinciebestuur zal een 
meerwaarde zijn voor gemeentebesturen.  Door  
de taken en bevoegdheden dichter bij de mensen  
te brengen, krijgt het gemeentelijk niveau meer  
slagkracht en kan het intern versterkt worden.  
Het provinciale niveau kan worden afgeslankt. 

Zo zal er in het gemeentefonds extra geld worden voor-
zien voor integratie en inburgering, armoedebestrijding, 
ontwikkelingssamenwerking, flankerend onderwijs-
beleid, jeugdbeleid, cultuurbeleid en sportbeleid.

MEER SAMENWERKEN KOMT DE BURGER  
TEN GOEDE

De holle slogans die laten uitschijnen dat er niets meer 
kan gebeuren in Limburg omdat het provinciebestuur 
efficiënter zal moeten worden, slaan nergens op.  
Bevoegdheden en ook het personeel verdwijnen niet, 
ze worden verschoven naar een ander bestuursniveau.

Een samenwerking tussen gemeentebesturen wordt op 
die manier aangemoedigd en dat zal de ‘gewone burger’ 
ten goede komen. Dat is toch waar politiek om draait?  
Of beter: dat is waar politiek om zou moeten draaien.  
En dat is ook waar Bianca zich voor wil inzetten!

Provincieraadslid 
Bianca Maas  
met voorzitter  
Bart De Wever.

N-VA houdt vinger aan de pols op Dag van de Zorg
Ook dit jaar was er weer een afvaardiging van N-VA Overpelt aanwezig op de Dag van de Zorg. Deze keer werd 
er een bezoek gebracht aan het opvangcentrum Valkenhof, het enige in België dat niet-begeleide minderjarigen 
jonger dan 16 jaar opvangt.

De jongste die zonder begeleiding van een volwassene in ons land 
aankwam was amper vier jaar. Momenteel zijn er een veertigtal 
niet-begeleide kinderen. Het personeel doet hier fantastisch werk. 
De jongeren worden psychologische begeleid, gaan naar school,  
leren Nederlands en worden opgevoed door een systeem van belo-
nen of straffen. Ze moeten zoals in vele gezinnen ook meehelpen met 
huishoudelijke taken zoals het opmaken van de bedden, het schoon- 
houden van de kamers, enz. 

Tijdens hun opvang  loopt hun procedure om hun verblijfvergun-
ning al dan niet te verkrijgen gewoon verder. Jongeren die geen  
verblijfsvergunning krijgen, moeten na hun 18de levensjaar terug 
naar hun land van afkomst. Gelukkig maakt staatssecretaris Theo 
Franken (N-VA) nu op federaal niveau echt werk van een actief asiel- 
en migratiebeleid.

Kinderopvang: N-VA vraagt en krijgt duidelijkheid
‘t Ravotterke is de gemeentelijke buitenschoolse opvang voor 
kinderen van het kleuter- en basisonderwijs. Verschillende ou-
ders spraken N-VA-gemeenteraadslid Ilse Verhoeven aan over 
het feit dat er best veel kinderen op de wachtlijst staan maar 
dat de ouders vaak laat te horen krijgen of hun kind al dan niet 
naar de opvang kan komen. Daarom vroeg Ilse het gemeente-
bestuur om opheldering.

Het nieuwe systeem, dat sinds dit schooljaar in gebruik is, is flexibe-
ler dan het oude systeem. Het laat toe je kind kosteloos af te melden 
tot vlak voor de opvang. Op zich is dit een goed idee, want het geeft 
de drukke jonge gezinnen iets meer vrijheid. Helaas zijn er ouders 
die een beetje misbruik maken van het systeem. Zij schrijven hun 
kind voor langere tijd in en melden dan telkens erg laat af, gewoon 
omdat het systeem het toelaat.

Het gemeentebestuur heeft nu een brief gestuurd naar alle ouders met kinderen in de opvang met de vraag om verantwoorde-
lijkheid te dragen. Daarom zullen ouders die op zeer regelmatige basis gebruik maken van het late afmelden een sanctie krijgen. 

Bij ouders van meerdere kinderen is er bovendien onduidelijkheid over een ander punt. Wanneer hun kinderen allemaal op 
de wachtlijst staan en plots een plaatsje vrijkomt voor één van hen, wat dan met de andere kinderen? Het antwoord daarop 
is duidelijk. Na overleg met de opvang kunnen normaal alle kinderen van het gezin er terecht. 

Helaas zijn de wachtlijsten daarmee nog niet opgelost. De vele geboortes en de vele jonge gezinnen in Overpelt hebben 
ervoor gezorgd dat er meer opvang nodig is dan er op dit moment voorhanden is. En het zal er de volgende jaren niet op 
beteren. Het gemeentebestuur heeft de opdracht om dit probleem op te lossen. De N-VA-fractie zal dit nauwgezet opvolgen.

Gemeenteraadslid en ondernemer Corrie Gielen was samen met  
minister Muyters op handelsmissie in Quatar en de Verenigde  
Arabische Emiraten. De missie was zeer succesvol, niet het minst door de 
mogelijkheid van het netwerken. Daardoor krijgen Vlaamse bedrijven beter 
inzicht in hoe samenwerkingen de buitenlandse handel kunnen versterken.

Kinderen vroegtijdig inschrijven en dan laat afzeggen, 
kan niet langer zomaar.
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Hoe onze pensioenen redden?

17,5
jaar

genieten
van pensioen

77,5
jaar

19,5
jaar

genieten
van pensioen

80,5
jaar

Stijgende levensverwachting Kloof tussen de reële pensioenleeftijd
en de officiële pensioenleeftijd

Onze pensioenen kosten nu 11,9 % van 
wat we samen jaarlijks produceren (bbp).

Als we niet ingrijpen is dat tegen 2060 

Officiële pensioenleeftijd       65 jaar
Reële pensioenleeftijd       59 jaar

Kloof van          6 jaar

Gemiddelde duur 
loopbaan in  buurlanden

1998 2013

39,6
jaar

NL

37,5
jaar

DE
34,6

jaar

FR

38,1 
jaar

GB
32,2

jaar

BE

Elke 5 jaar
stijgt de

levensverwachting
met 1 jaar

EU

35,8
jaar

Bron: Eurostat

= 
15,7 %

Vergrijzingskost

-0,2 % bbp

Vergrijzingskost

Wij grijpen in met
ons pensioenbeleid

Regering-Di Rupo

-1,9 % bbp

8 miljard winst = 
budget van politie + justitie + leger

solidair met 
onze kinderen 
& kleinkinderen

Voor een duurzaam model

met werkbaar
werk

met rechtvaardige
pensioenen

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN
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Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie
Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

Terugsturen naar: N-VA, Koningstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /
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